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Kończycki pałac - winnica i co dalej?
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Właściciel kompleksu pałacowo-parkowego w Kończycach Wielkich w zeszłym roku założył
biało-czerwoną winnicę, w tym roku podjął działania w kierunku reaktywacji turystyki
winiarskiej. Pomysłów na ożywienie tego miejsca ma jednak więcej. Co z remontem pałacu,
problematyczną drogą i innymi atrakcjami mającymi przyciągnąć turystów ? O tym w
materiale filmowym.
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Zobacz również rozmowę na temat enoturystyki.
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